
Александар Вучић: Ово што се на северу КиМ дешавало пре три дана смо могли да предвидимо, и предвидели смо, али нисмо могли да спречимо. Србија ће дати све од себе да деескалира ситуацију
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 Председник Србије Александар Вучић изјавио је данас да је разговарао са Србима са
севера Косова и Метохије, те да их је молио да у својој одлучности истрају у борби за
право и правду, и да то увек учине на миран начин према Кфору, као што су то чинили и
до сада.

  

Вучић је новинарима у Молдавији, где је допутовао на Самит Европске политичке
заједнице, рекао да га очекују "нелаки" састанци, али да је важно да покушамо да
сачувамо мир и стабилност.

  

Како каже, важно је да људи разумеју да 3,4 одсто гласова нису легитимни, те да не
могу да намећу своју вољу и малтретирају народ.
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A post shared by Aleksandar Vučić (@buducnostsrbijeav)

       

"Даћемо све од себе да се ствари врате, да ли ће се то догодити не зависи само од нас,
за танго је потребно двоје", рекао је Вучић.

  

На питање о односу Приштине и Вашингтона, Вучић је казао да Сједињене Америчке
Државе сигурно не мењају курс, те да такав закључак "ни деца не би могла да
прихвате".

  

"У питању је нешто за шта је јасно ко је одговоран и крив за једну ситуацију, а стратешки
се ништа посебно у њиховом свеукупном односу према тзв. Косову неће променити",
убеђен је Вучић.

  

Додаје да је добро ако Американци желе да нас чују, да је сада стварање ескалације
стварно наишло на осуду, те да се нада да ће то бити случај и са Европљанима.

  

"Када неко већ претерује месецима и није ништа у стању друго да уради осим
провокација према спрском народу - то је први пут наишло на стварну америчку осуду и
захвалан сам им на томе", рекао је Вучић.

  

"Следеће недеље очекујем Лајчака и Ескобара у Београду", најавио је председник
Србије.
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Како је навео: "Ово што се дешавало пре три дана смо могли да предвидимо, и
предвидели смо, али нисмо могли да спречимо зато што постоји тврдоглавост и
неодговорност једне стране, то је проблем".

  

"Када видите да иде у лошем смеру, а нико не може да спречи, то је онда озбиљан
проблем", закључио је он.

  

Вучић је на питање да ли очекује да се немири прелију на регион казао да се нада да ће
успети да деескалира ситуацију, те да се он увек трудио да сачува мир и стабилност.

  

"Гарантујем једну ствар - Србија ће дати све од себе да деескалира ситуацију, што значи
да ћемо покушати да убедимо Србе да реагују мирно. Они су веома одлучни, желе да
виде повлачење специјалних јединица. Оно што верујем да ће бити најснажнији потез је
повлачење градоначелника. Знате да су постављени од стране Приштине, да су имали
3,4 одсто гласова, и то не освојених гласова, него изашлих бирача, где то има у свету",
упитао је Вучић.

  

Како је рекао, не зна ко ће на самит доћи из Приштине, као ни да ли ће бити одржан
заједнички састанак, али он има заказане разговоре са француским председником
Емануелом Макроном и немачким канцеларом Олафом Шолцом.
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